
 
 
 
 
 
 
Notulen Medezeggenschapsraadvergadering 24-11-2015 
 
Aanwezig:   
   Jos de Koning, Jos Ghijsels, Wouter Blommers, Wil IJzereef, Berbel Pothof-Korving 
   Conny  Teljeur, 
Afwezig met bericht:  
    Taco Haasdijk 
     
  
1.Opening (19.00) Wouter Blommers (voorzitter)  
   Vaststelling van de agendapunten. 
   Nieuw lid namens de oudergelding is Berbel Pothof-Korving. Zij is de moeder van Tristan  
   uit groep 5/6 en heeft daarnaast nog 2 stiefkinderen. Berbel is werkzaam als  
   personeelsadviseur bij de Consumentenbond. 
 
 
2 .Notulen van 13-10-2015 
   -vraag Berbel over de huidskleur van de pieten. Dit jaar zal de huidskleur nog zwart/bruin 
    zijn, volgend jaar zal dit punt verder worden besproken. 
   -vraag Berbel over NPDL. Jos de K. geeft in het kort uitleg hierover en verwijst haar verder 
    naar de site van de Haagse Scholen voor meer informatie. 
    Wouter: De notitie van de voorzitter betreffende het instemmingsrecht wordt kort  
     besproken. De  MR was niet goed op de hoogte van het instemmingsrecht dat zij hadden.   
     Alle  leden  hebben inmiddels de regelementen van de MR ontvangen. Er zal bij volgende  
     punten die  op de vergaderingen worden besproken van te voren goed worden gekeken of  
     er sprake is  van advies- dan wel instemmingsrecht. 
    
3 .  Mededel ingen: 
     - Wouter: op zijn verzoek wordt er een nieuwe vicevoorzitter gekozen. Jos Ghijsels biedt  
        zich voor deze functie aan. 
      -Jos de K: de sloop voor de nieuwbouw is begonnen. Door het aantrekken van de  
       economie  is de aanbesteding een stuk duurder uitgevallen. Hierdoor moet er een ton extra  
       bezuinigd worden.  
       De directie heeft enkele niet essentiële onderdelen uit het plan laten schrappen.  
      -Jos G: Jos heeft voor de school 28 paar schaatsen gekocht in de maten 36/42. De school  
       stopt met Plan Nederland, namelijk schaatsen voor water en gaat op zoek naar andere  
        mogelijkheden om te kunnen gaan schaatsen met een aantal groepen. 
      -Berbel: zij heeft een voorbeeld van een actiepunten-en besluitenlijst. Mogelijk dat de MR  
       daarmee zou willen werken. Zij stuurt Conny een voorbeeld toe. In de volgende 
       vergadering zal het gebruik maken ervan worden besproken. 
      -Wouter: het regelement van de MR wordt eveneens een agendapunt op de volgende 
        vergadering. De leden worden geacht deze te hebben gelezen en kunnen dan er  
        eventueel vragen over stellen. 
    
 
4 .  Binnengekomen post:  



     Een uitnodiging van de GMR over een bijeenkomst Medezeggenschap in januari a.s. 
     Jos Ghijsels heeft de vorige bijeenkomst bezocht. De informatie die hij heeft gehad staat  
     op papier. Conny gaat deze kopiëren en deze toesturen aan de leden van de MR.  
     Deze informatie moet volstaan 
 
5.  Schoolplein:   
    Jos Ghijsels, Jeroen Willems en Marian Voorham zitten in de werkgroep die zich hier mee  
    bezig houdt. Zij hebben een eerste plan opgesteld.  Bij fonds 1818 is een eerste aanvraag 
    voor subsidie ingediend. Een eis die wordt gesteld is dat het schoolplein naast een 
    afgesloten  gedeelte een openbaar gedeelte heeft. Bij het toekennen van de eerste aanvraag 
    gaat het om een subsidie bedrag van €3000,00. Tot op heden is er nog niet geantwoord. Als  
    de aanvraag wordt toegekend dan kan het plan verder worden uitgewerkt en kan een tweede  
    aanvraag om subsidie  worden ingediend. Het gaat dan om een bedrag van totaal €25.000. 
    De MR wil graag betrokken worden bij het plan voor een nieuw schoolplein. Jos G. stuurt  
    de MR leden  de indeling van het schoolplein toe dat er is gemaakt. 
    Vraag Wil: kan er een overkapping komen waar ouders kunnen schuilen voor regen als zij  
    staan te wachten? 
     
6 .  Rondvraag:  
    Wil:  
     -kan er een mailadres voor de MR worden aangemaakt, zodat ouders kunnen reageren  
      op informatie/verzoeken/vragenstellen. Conny gaat Jeroen hiervoor benaderen. 

 -wil ieder lid een fotootje geven zodat deze bij de namen van de MR leden op de website   
  kan worden geplaatst. 
  -is een koffieochtend voor ouders een idee. Jos de K: is eerder geprobeerd, maar was geen  
   succes 
  Wouter: 
   -net als vorig jaar is het plan dat de oudergeleding van de MR duidelijk aanwezig is   
   tijdens het kerstbuffet, zodat ouders weten wie ze aan kunnen spreken. 
 Conny: 
  -zal de goedgekeurde notulen en de namen van de leden doorsturen naar Jeroen zodat deze 
   op de website  kunnen worden geplaatst. 
  -oproep om ouders die op 7 december de kerstboom willen komen versieren. Wil zal dit 
    verzoek plaatsen in de nieuwsbrief. 
  -Jos de K. 
   -we zoeken sponsoren voor de nieuwbouw. Een aanbevelingsbrief met namen eronder 
    van bekende/belangrijke mensen schijnt wonderen te verrichten. Het onderwerp  
    sponsoring wil hij graag hebben staan op de agenda van de volgende vergadering. 

 
 

  
     De volgende vergaderingen staan gepland in het schooljaar 2015/2016 ,   
     op dinsdag:  
      
     12 januari 
       1 maart 
     17 mei 
     21 juni 
     De vergaderingen beginnen om 19.00 en sluiten om 20.30 
       
 
 


